
 
 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 10-01-2025 
 No. 2024.00074 
 Portefeuillehouder: Pas 
 Team: Beleid Jeugd en Onderwijs 
 

Aan het college van B&W van Maastricht  

Postbus 1992  

6201 BZ MAASTRICHT  

 

Maastricht, 10 januari 2025 

Betreft: Schriftelijke vragen - Knelpunten Integraal scholen huisvestingsplan 

 

Geacht college, 

 

Een vertegenwoordiging van de kerngroep Buurtcomité Scharn-Oost heeft op vrijdag 8 september 

2023 een onderhoud gehad met wethouder Pas en de ambtelijke ondersteuning.  Op 9 november 

2023 schrijft de ambtelijke ondersteuning aan de kerngroep: “Zoals afgesproken informeren we jullie 

gelijktijdig met andere betrokken partijen over actuele ontwikkelingen op het gebied van 

onderwijshuisvesting.” Dit bericht wordt dan samen met de RIB van 9 november 2023 verstuurd. In 

deze RIB is plotseling geen sprake meer van nieuwbouw op de Bemelergrubbe.  

Het eerstvolgende contact van de gemeente met de kerngroep is op 19 november 2024! De 

ambtelijke ondersteuning stuurt dan opnieuw een RIB met grote gevolgen voor de omwonenden van 

de Bemelergrubbe. 

De Liberale Partij Maastricht heeft daarom de volgende vragen: 

Wijziging plannen 

1. Wat is de reden dat de gemeente afziet van de nieuwbouwplannen aan de Groen 

Loper? 

2. Wanneer was duidelijk dat er besloten werd deze plannen niet aan de Groene Loper 

te realiseren maar op de Bemelergrubbe? 

3. Waarom is de kerngroep daarna niet meteen geïnformeerd over deze wijziging van 

locatie? 

4. Waarom worden er 3 scholen voor VO geconcentreerd in Oost en slechts 1 school in 

West? Dit is toch niet in lijn met de aanbevelingen in het ARVO-rapport? 

 

Aantal leerlingen bij de Bemelergrubbe  

De gemeente gaat er in het IHP voor de Bemelergrubbe vanuit om ongeveer 1200 - 1350 leerlingen te 

huisvesten. De gemeente beschrijft ook welke scholen en VO-opleidingen ze op de Bemelergrubbe wil 

huisvesten. De DUO-prognose voor 2030 geeft de volgende leerlingenaantallen aan:  

 Bonnefanten vmbo en havo (27ZJ00): 978 leerlingen 



 
 VMBO Maastricht (27VG01 en 272H00): 164+354 = 518 leerlingen 

 IVOO: 157 leerlingen (bron gemeente) 

 Terra Nigra (26HL00): 244 leerlingen 

 (NOVO College (26HL00): 354) leerlingen 

Hieruit blijkt dat er mogelijk 1.897 leerlingen of zelfs nog meer leerlingen gehuisvest zullen worden 

op de Bemelergrubbe, exclusief ondersteunend en onderwijzend personeel, exclusief NOVO. 

Welke garantie geeft de gemeente aan de buurt dat er niet meer dan 1200 – 1350 leerlingen 

gehuisvest zullen worden op de Bemelergrubbe? 

5. Op welke wijze gaat de gemeente dit regelen mochten er volgens de DUO-cijfers zich 

honderden extra leerlingen meer aanmelden dan de geplande 1200 – 1350 

leerlingen? 

6. Op welke locaties worden deze leerlingen dan ondergebracht als bijna alle vmbo-

opleidingen zich op de Bemelergrubbe bevinden? 

7. Komt NOVO terug op de Bemelergrubbe? 

8. Kunt u ons het rekensommetje maken van de aantallen leerlingen van de diverse 

scholen die u daar heeft bedacht op de Bemelergrubbe?  

 

Toewijzingsbeleid leerlingen 

In 2015 heeft de gemeente al eens gebruik gemaakt van zogenaamde toewijzing van aangemelde 

leerlingen voor de Bemelergrubbe. Er meldden zich toen zo’n 1500 leerlingen aan. De 

toewijzingsstrategie is toen volledig mislukt en er zijn toen extra locaties gecreëerd.  

9. Waarom zou de gemeente deze keer niet opnieuw die fout maken? 

 

Veiligheid en overlast rondom de schoollocatie Bemelergrubbe 

Binnen de NOVO zijn er frequent vechtpartijen in en rondom de school omdat diverse groepen 

nieuwkomers niet met elkaar overweg kunnen en daarom is de school genoodzaakt geweest om 

permanent beveiliging in te huren. De buurt wordt overigens ook lastiggevallen door deze leerlingen. 

Op de Terra Nigra school was ook sprake van een zware casus van mishandeling van een leerling 

waarbij nauwelijks werd ingegrepen, de wethouder is deze casus bekend. Het zou enkel de 

verantwoordelijkheid van de school zijn, terwijl de gemeente een programma veilige scholen 

hanteert. Kortom er heerst geweld op sommige scholen op afzonderlijke locaties en het is nu al 

moeilijk om controle hierover te krijgen laat staan dat deze scholen op één locatie worden 

geconcentreerd. 

10. Is het niet zo dat als zoveel scholen naar de Bemelergrubbe verhuizen dat dit de 

onveiligheid alleen maar bevordert en dat het helemaal uit de hand loopt?   

  

Sporthallen  

De gemeente neemt 3 sporthallen, een sportveld en een kantine op in de plannen voor de 

Bemelergrubbe. De gemeente wil een centrale plek creëren in de buurt. Deze sportaccommodaties 

zullen worden opengesteld voor gebruik door omwonenden buiten schooltijd en schoolvakanties. Dat 

wil zeggen in de middag, in de avonduren, in het weekend en in de schoolvakanties. 

11. Waarom stelt de gemeente deze sportaccommodaties niet uitsluitend beschikbaar 

voor de leerlingen? 

12. Het lijkt erop dat er financiële motieven zijn om de sportaccommodaties open te 

stellen voor niet leerlingen (sporters en bezoekers). Welke garantie kunt u geven dat 

dit niet zo is? 



 
13. Het lijkt erop dat er weinig animo bestaat in de buurt om gebruik te maken van de 

sportaccommodaties. De buurt vreest dan ook vooral gebruik door verenigingen, 

sporters en bezoekers uit ander delen van de stad. 

14. Op basis van welke informatie van omwonenden van de Bemelergrubbe baseert u uw 

besluit dat er behoefte in de buurt zou zijn om de sportaccommodaties open te 

stellen voor de buurt? 

15. De buurt vreest overlast in de vorm van parkeerdrukte, verkeersdrukte en 

geluidsoverlastdoor gebruikers. Welke maatregelen gaat de gemeente treffen om te 

voorkomen dat de parkeerdrukte, verkeersdrukte en de geluidsoverlast tot een 

minimum beperkt blijven? 

16.  De omwonenden van de Bemelergrubbe ervaren nu al heel veel overlast door de 

aanwezigheid van de 700 leerlingen. Om die reden stelt de vertegenwoordiging van 

de buurt voor om het leerlingenaantal op 700 te houden en in overleg met de 

huidige scholen de overlast tot een minimum te beperken. Waarom gaat de 

gemeente niet in op dit voorstel vanuit de buurt?         

 

Namens de Liberale Partij Maastricht 

Kitty Nuyts 

Tonnie van Mulken 

 

 

 

 

 

 

 


